Mr CHUA Hoi Wai

The Chief Executive the Hon. Carrie LAM CHENG Yuet-ngor



通告

各機構會員 致

由

政策座談會:「檢視兒童事務委員會工作成效」 事由

2019年4月18日 日期

第二十五期《社聯政策報》以「兒童權利」為題,旨於探索本港兒童權利相關範疇的 持份者,包括兒童貧窮研究者、兒童事務委員會、家庭及青少年服務或主流教育工作者等, 如何幫助訂定更適切兒童福祉的政策及服務。

承接政策報當中有關兒童事務委員會的討論,本會將舉辦題為「檢視兒童事務委員會 工作成效」政策座談會,邀請關注有關課題的講者嘉賓,檢視兒童事務委員會的工作及定 位,並提出建議,令委員會更能推動改善香港兒童福祉的政策。座談會設有討論環節,歡迎 參加者與講者嘉賓一同探討委員會成員與業界可以如何共同推動委員會的未來工作。

## 座談會的詳情如下:

日期: 2019年5月17日(星期五)

時間: 15:00 - 17:15 (登記時間為下午 14:45)

地點: 香港灣仔駱克道3號5樓501室

講者: 1. 國際標準下兒童事務委員會的理想定位和權責

香港教育大學高級講師 莊耀洸律師

2. 委員會在推動「兒童參與」表現 香港兒童權利委員會主席 雷張慎佳女士

3. 建立兒童社會需要數據的資料庫 香港保護兒童會總幹事 蔡蘇淑賢女士

4. 反思兒童事務委員會推動兒童福祉的策略 香港社會服務聯會總主任(兒童及青少年) 姚潔玲女士

語言: 廣東話

對象: 機構會員同工、政策研究員、議員助理

如欲參加,請於5月15日(三)或之前,於網上報名。如有查詢,歡迎聯絡本會政策研 究及倡議主任游佩珊小姐(電話:2864 2967;電郵:natalie.yau@hkcss.org.hk)。我們期待您 的參與!





贊助人 行政長官 林鄭月娥女士 PATRON 行政總裁 蔡海偉先生 CHIEF EXECUTIVE Mr CHUA Hoi Wai

The Chief Executive the Hon. Carrie LAM CHENG Yuet-ngor

## **Memorandum**

To : All Agency Members

From : Anthony Wong

**Business Director** 

Re : Policy Seminar on 'Reviewing the effectiveness of the Work of the Commission on

Children'

Date : 18 April, 2019

The Policy Bulletin Issue 25, 'Children Rights' aims to explore how children's rights stakeholders, including children poverty researchers, Commission on Children, practitioners of family and youth services and mainstream education, help to formulate policies and services for the promotion of children's well-being.

In connection with the discussion on Commission on Children (CoC) in this Issue, the Council will hold a policy seminar on 'Reviewing the effectiveness of the Work of the Commission on Children'. We have invited speakers who are concerned about the subject to review the work and positioning of the CoCI to raise suggestions for the CoC to better perform to improve children's well-being. We shall engage the participants of the forum to discuss with the speakers how the Commission members and the sector may work together to enhance the future work of the CoC.

## Below are event details:

**Date** : 17 May 2019 (Friday)

**Time**: 15:00 - 17:15 (Registration starts at 14:45)

**Venue**: Room 501, 5/F, 3, Lockhart Road, Wan Chai, Hong Kong

**Speaker**: 1. The Ideal Positioning & Authority of the CoC by International Standard

Mr Yiu Kwong CHONG, Senior Lecturer, the Education University of Hong Kong

2. The Performance of CoC in Promoting Children's Participation

Mrs Priscilla LUI, Chairperson, the Hong Kong Committee on Children's Rights

3. Establish a Database on Children's Social Needs

Mrs Susan CHOY, Director, Hong Kong Society for the Protection of Children

4. Reflection on the Strategy of the CoC in Promoting Children's Well-being

Ms Karen YIU, Chief Officer (Children & Youth Service), the Hong Kong Council of Social Service

Language: Cantonese

Target: Workers of agency members, policy researchers, LegCo members' assistants

Please <u>register online</u> <u>on or before 15 May (Wed)</u>. For enquiries, please contact Ms Natalie Yau (Officer, Policy Research and Advocacy) at 2864 2967 or by email <u>natalie.yau@hkcss.org.hk</u>. We look forward to your participation!



